
 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  
 dňa 31.marca 2014 

 
Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 

Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 7 členovia klubu z celkového počtu 20. Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 
1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Prednáška: J. Miklovič- Čo uvidíme na hviezdnej oblohe :-) 
3., Klubový rozpočet, členské príspevky - Katona, Miklovič 
4., Otvorenie KOMP-y - Keve Laci 
5., Iné - príspevky členov klubu  
6.  Diskusia  
7., Záver 

 
Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov na pravidelnom  klubovom stretnutí v hoteli Korzo.  
Ad. 2. 
Gabriel Katona odovzdal slovo priateľovi Jožkovi Miklovičovi, ktorý pripravil pre nás veľmi zaujímavú 
prednášku o hviezdach, planétach, kométach a o všetkom čo nachádzame v našom Vesmíre. 
Rozprával o zániku a zrode hviezd o nekonečných čiernych dierach o zrode nových galaxií a o veciach 
nad nami, o ktorých sme mnohý nemali ani potuchy.  
Jožko nám sľúbil, že časť tej nádhery budeme vidieť na našom výjazdovom stretnutí kde sa vyberieme 
spoločne na sledovanie hviezdnej oblohy z ďalekohľadov nášho priateľa hviezdára amatéra Jožka 
Mikloviča. 
Ad 3. 
Gabrial Katona s pokladníkom klubu Jožkom Miklovičom požiadali členov klubu, aby maximálne do 14 
dní uhradili svoje záväzky voči klubu. Členské doteraz zaplatili len 4 členovia klubu. 
Ad 4 
Pre neprítomnosť Ladislava Keveho sa tento bod vynechal. 
Ad 5 a Ad 6 
Juraj Lang predniesol svoju požiadavku o odsúhlasení sponzorského príspevku 500 EUR pre judistický 
klub. Prezident klubu ho dôrazne upozornil, že klub na poslednom klubovom stretnutí prijal uznesenie, 
že nebude podporovať finančne ďaľšie projekty, kým nedokončí rozpracované. Juraj Lang vyhlásil, že 
to nepovažuje za opodstatnené, nakoľko klubová kasa je disponuje dostatočnou hotovosťou a očakáva 
sa ďalší príjem z členského aj zo sponzorských príspevkov z 2% daní. Prezident klubu ho upozornil, že 
aj napriek tomu je uznesenie klubu platné a tie prostriedky ešte nie sú pripísané na klubový účet a sú 
len hypotetické a k klub nie je uznášajúce schopné. 
Ľudovít Lebó ako budúci prezident klubu vyhlásil, že pre jeho volebné obdobie pripraví rozpočet klubu, 
vypracuje víziu (doporučenie) na ďalší rotariansky rok  podľa ktorej sa bude klub riadiť pri udeľovaní 
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finančných príspevkov. S návrhom Juraja Langa nesúhlasí a nebude tento a tomu podobné návrhy 
podporovať.  
Juraj Lang sa rozhodol, že svoj návrh predloží klubu na nasledujúcom klubovom stretnutí znova 
a bude požadovať, aby o svojom návrhu klub zahlasoval, nakoľko chce poznať názor aj ostatných 
členov klubu. 
 
Ad 7. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hosťom za účasť a o 20:30 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 7.4.2014 v hoteli Korzo.   
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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